



Sunday Oct 27th 2024

Christ the Saviour Church, 2040 Anza St. San Francisco

Priest: Father Philip Halliwell 415 823 9927

“He who sows sparingly will also reap sparingly, and he who sows bountifully will also reap bountifully..” (today’s reading: 2 Cor. 9: 6)

• St. John Chrysostom: “The Church is a treasure house of the Spirit, and you should contribute to it so that it may be filled with good things and be able to assist those in need.”

• St. Basil the Great: “The care of the Church is a most holy responsibility; contributing to it is a way of participating in the life of Christ.”

• St. Ignatius of Antioch: “Wherever the bishop appears, there let the people be; as wherever Jesus Christ is, there is the Catholic Church. Support the Church through your offerings and your love.”

• St. Cyprian of Carthage: “He who does not have the Church as his mother cannot have God as his Father. Therefore, we must support the Church, for it is the foundation of our faith.”

• St. Gregory the Theologian: “Let us not consider what we have given to the Church as our own, but rather what we have contributed to God’s work among us.”

• St. John Chrysostom: “The Church is the body of Christ; we must contribute to its maintenance and growth, for in caring for the Church, we care for ourselves and our salvation.”

• St. Basil the Great: “ Give generously to the Church, for the more we give, the more we are enriched by God’s grace.”

• St. Ambrose of Milan: “When we give to the Church, we do not diminish our wealth but rather enrich our lives with spiritual treasures.”

• St. Cyril of Jerusalem: “Do not be ashamed to give to the Church; for every contribution, however small, is a testament to your love for Christ.”

• St. Gregory of Nyssa: “The Church, as the bride of Christ, deserves our support. Our offerings are a reflection of our commitment to her mission and our love for God.”

• St. Augustine of Hippo: “He who gives to the Church gives not merely to a structure of wood and stone, but to the living body of Christ, nurturing the soul of the community.”

• St. John of Damascus: “Support the Church as you would support a beloved mother; your contributions are seeds that grow into the fruits of faith and charity.”

• St. Athanasius: “What we give to the Church is an investment in eternity; it nurtures the faith of the community and spreads the Gospel to the ends of the earth.”

Help the church pay for urgent repairs and repainting to the windows and walls of the church Rectory!!! **The full cost will be \$25,000**

I would like to pay for repairs and painting of a small \$200 , medium \$500 or large \$1,000 window. I would like to pay for gallon(s) of paint @\$100=

I would like to pay for paint brushes @ \$10 each = total .

Please cut off this slip and use put it with your check or donate on our website:

www.sobor.org or on PayPal account christthesaviouroca@gmail.com

God bless you!



Воскресенье 27-ого октября 2024г.

Храм Христа Спасителя

Священник: Отец Филипп Халливелл 415 823 9927

“Каждый уделяй по расположению сердца, не с огорчением и не с принуждением; ибо доброхотно дающего любит Бог.”
(сегодняшнее чтение: 2 Кор. 9:7)

- Святой Иоанн Златоуст: «Церковь — сокровищница Духа, и вы должны вносить в нее свой вклад, чтобы она наполнилась добром и могла помогать нуждающимся».
- Святой Василий Великий: «Забота о Церкви — святейшая обязанность; внесение вклада в нее — способ участия в жизни Христа».
- Святой Игнатий Антиохийский: «Где появляется епископ, там должен быть и народ; как где Иисус Христос, там и Католическая Церковь. Поддерживайте Церковь своими приношениями и своей любовью».
- Святой Киприан Карфагенский: «Тот, кто не имеет Церковь своей матерью, не может иметь Бога своим Отцом. Поэтому мы должны поддерживать Церковь, ибо она — основание нашей веры».
- Святой Григорий Богослов: «Не будем считать своим то, что мы дали Церкви, но то, что мы внесли в дело Божие среди нас».
- Святой Иоанн Златоуст: «Церковь есть тело Христово; мы должны способствовать ее поддержанию и росту, ибо, заботясь о Церкви, мы заботимся о себе и своем спасении».

- Святой Василий Великий: «Жертвуй Церкви щедро, ибо чем больше мы даем, тем больше обогащаемся благодатью Божией».
- Святой Амвросий Медиоланский: «Когда мы даем Церкви, мы не уменьшаем свое богатство, но, напротив, обогащаем свою жизнь духовными сокровищами».
- Святой Кирилл Иерусалимский: «Не стыдитесь давать Церкви, ибо всякий вклад, каким бы малым он ни был, есть свидетельство вашей любви ко Христу».
- Святой Григорий Нисский: «Церковь, как невеста Христова, заслуживает нашей поддержки. Наши приношения являются отражением нашей приверженности ее миссии и нашей любви к Богу».
- Святой Августин Гиппонский: «Тот, кто дает Церкви, дает не просто строению из дерева и камня, но живому телу Христа, питающему душу общины».
- Святой Иоанн Дамаскин: «Поддерживайте Церковь так, как вы бы поддерживали любимую мать; ваши пожертвования — это семена, которые вырастают в плоды веры и милосердия».
- Святой Афанасий: «То, что мы даем Церкви, — это инвестиции в вечность; это питает веру общины и распространяет Евангелие до краев земли».

Помогите церкви оплатить срочный ремонт и перекраску окон и стен церковного приходского дома!!! Полная стоимость \$25,000.

Я хотел бы оплатить ремонт и покраску маленького окна за 200 долларов, среднего за 500 долларов или большого за 1000 долларов. Я хотел бы оплатить галлон(ов) краски по 100 долларов =

Я хотел бы оплатить кистей по 10 долларов за штуку = всего

Пожалуйста, отрежьте этот чек и используйте его вместе с чеком или сделайте пожертвование на нашем сайте www.sobor.org или на счете PayPal christthesaviouroca@gmail.com.

Да благословит вас Бог!